
Звіт депутата Музиківської сільської ради VІI скликання 

 ПІБ депутата  Позняк Світлана Вікторівна 

Дата 
народження 

05 грудня 1978 року 

Контактний 
телефон  

0966448244 

Поштова 
адреса  

с.Східне в.Ювілейна, 1 

Електронна 
пошта  

svpoznyak615@gmail.com 

Дата виборів  11грудня 2016року 

Округ   Округ №11 
с. Східне: Вулиці Ювілейна (1,2,3,4,5,6,
7,8,9,10,11,12,13), Барачна (1,2,3,5,8,10),  
Шкільна (1,2,3,4,5,6,7,8,9,11,13,15), 
Чорновола (1, 2,3,4,5,7,8,10), Поштова 
(1,2), Миру (1,2,3,4,5,7,8,9,10,11,12,14,1
5,16,17,18,19,20,21,22,24,25,26,27), 
Будівельників (1,2,3, 4,5,11) 

Досвід роботи депутатом Депутат Східненської сільської ради VII скликання (2015-
2016) 

Освіта  Закінчила Херсонське училище культури за 
спеціальністю:  народна художня творчість. Присвоєно 
кваліфікацію- керівник театрального колективу, 
організатор КДД. 

Місце роботи на теперішній час Директор в КЗ «Східненський сільський будинок 
культури» 

Досвід роботи  З  2000 року по  2004 рік працювала в кафе-бар 
«Наутілус», 2012-2014 рр. – Птахофабрика «Авангард», 
з 2015 року директор «Східненського сільського 
будинку культури» 

Звітний період  1 січня 2018 року – 31 грудня 2018 року 
Загальна кількість сесій за звітний 
період  

13 засідань сесій сільської ради 
197 прийнятих рішень  
З них земельних 84 рішення 

Кількість сесій, в яких взяв участь 
депутат. Причини неучасті.  

Взяла участь у всіх засіданнях сесії сільської ради 

Членство в постійних депутатських 
комісіях та їх діяльність.  

Є членом комісії з питань охорони здоров’я, 
соціального захисту, культури, молоді та спорту. 
Комісія попередньо розглядає проблемні питання за 
профілем. Також розпочали на засіданнях комісії 
розглядати заяви громадян щодо виділення 
матеріальної допомоги по програмі соціального 
захисту населення Музиківської ОТГ. І хоч в тексті 
самої програми визначено приблизний розмір грошової 
допомоги, але комісія має право виділити більше 
коштів без скликання позачергової сесії і тим самим 
пришвидшити процес та допомогти конкретній людині.  

Членство в інших комісіях, робочих 
групах та іншій діяльності громади  

Завжди беру участь в загальних зборах представників 
громади, засіданнях робочих груп,  в навчаннях та 
зустрічах від програми DOBRE.  
 



Допомагаю виконавчому апарату організовувати 
зустрічі та обговорення на рівні Східненського 
територіального округу.  
Разом  з групою ініціативної молоді з с. Східне брала 
участь у заходах в рамках Фестивалю активних 
громадян в с. Висинці. 

Які рішення для депутата є 
найбільш важливими? 

Результатом своєї роботи, як депутата вважаю 
підтримку  в громаді Бюджету участі. В 2018 році з 
бюджету було виділено 100,0 тис грн на реалізацію 
ідей людей. Було реалізовано 5 проектів. На 2019 рік в 
бюджету заплановано 200,0 тис. грн.  Я є членом 
комісії з Бюджету участі.  
Кожен мешканець Східного помітив як змінився наш 
місцевий будинок культури. Його ремонт почали ще в 
2017 році з покрівлі, а в 2018 році продовжили 
внутрішні роботи. Додатково виділили кошти на 
придбання меблів та системи опалення. Зараз  маємо 
чудовий культурний осередок нашого округу. На 2019 
рік вже виділені кошти на співфінансування проекту 
«Сходи сонця» в рамках Програми DOBRE, який 
направлений на створення відкритого простору 
біля БК. 

Робота з виборцями.  Постійно проводжу роботу з громадянами, що 
проживають на виборчому окрузі, спілкуюсь, розказую 
які рішення були прийняті на сесії та чому.  Беру 
участь  в зборах місцевих мешканців з тих чи інших 
питань, які часто відбуваються в Будинку культури. Як 
правило саме на таких зібраннях можна почути, що 
турбує наших виборців та в подальшому врахувати в 
своїй роботі. Якщо є питання на які я не можу 
самостійно дати відповідь то даю поради до кого саме 
звернутися в виконавчому апараті.  
В 2018 році на день села були залучені депутати для 
організації населення для участі у святкуванні. 
Депутати на своїх округах провели відповідну роботу з 
виборцями, щоб кожен відчув свою причетність до 
життя села. Від вулиць були представлені художні 
номери, частування на конкурс на краще оформлення 
святкового столу. Я, як депутат, взяла на себе 
організаційні питання. 
 

Які плани має на наступний період 
роботи. 

Маю велике бажання об’єднати людей громади не на 
папері, а в реальному житті. Ми вже два роки об’єднані 
і певні зрушення є – музичани  приїздять до нас на 
свята та дискотеки,  ми брали  участь в святковому 
концерті та ярмарці-продажі до Дня села Музиківки. 
Я людина творча та емоційна, тому  буду намагатися 
запровадити  спільне святкування нашого об’єднання і 
тут вже буде роботи для всіх депутатів та їх округів. 
Також не забуваю про важливість завершення всіх 
ремонтних робіт по будинку культури, а саме 
утеплення та благоустрій території.  
 


